
Skolebestyrelsesmøde Bispebjerg skole  

Tirsdag den 9. maj kl. 17:00 – 19.00 

Mødeleder: Thomas       Referent:  Lise         Lokale: 
Personalerum på 1. sal 
 
Ved mødets begyndelse vil der være en let anretning 
 

Deltagere: 
Forældrerepræsentanter: kristian, 
Thomas, Vanja, Lena, Ronni 
Medarbejdere: Pernille F., Pernille 
F.M, Martin, Lise og Thomas 
Elverådsrepræsentanter: Mahmoud 
 

  
Emne – og ansvarlig 
 
 

 
Hvad skal 
udrettes? 

 
Tid 
– 
ca. 

 
Beslutning og hvem gør 
hvad? 

1.  Godkendelse af dagsorden   Dagsordenen godkendt. 
Nogle punkter er ikke skrevet 
ind i dagsordenen. 

2.  Meddelelser fra skolens ledelse 
v. Thomas og Martin  

Orientering 
Kort om 
begyndende 
planlægning af 
næste skoleår. 
 

20 
min 

Maj-børn. 
Der er startet 38 nye børn. 
Der har været problemer 
med at rekruttere personale. 
Der vil komme personale fra 
nuværende 0. klassesteam og 
hjælpe, da disse er godt 
normeret.  
Der bliver slået en 
pædagogmedhjælperstilling 
op. 
Det er generelt et problem at 
rekruttere medarbejdere i 
KK. 
KKFO’en slår stillingen op på 
medindflydelse, 
idrætsprofilen, Madskolen og 
området. 
Der har været tilsyn på 
Klubben. Det er gået fint. 
 
Bispebjerg:  
Vi er nu flyttet med 3. – 8. 
klasse. Vi er ved at falde på 
plads. 
Vi har fået adgang til en 
fodboldbane i ”nabogården” 
 
Det er en øvelse – også for 
ledelsen, at bedrive skole på 
begge matrikler. Vi øver os 
og lærer hele tiden. 
 
Enkelte personaler har pt 
undervisning på begge 
matrikler. 
Næste skoleår vil der være 
færre der har undervisning 
på begge matrikler. 
 
Spisning kommende skoleår: 



Såfremt spisningen 
kommende skoleår bliver 
portionsanrettet, vil der være 
behov for kortere 
spisepause. Det kan ændre 
på vores ringetider. 
Dette vil blive taget op 
senere. 
 
Der vil blive set på den 
samlede skoledagslængde for 
kommende skoleår. 
 
Thomas og Jesper har i dag 
været på besøg i TK 
ungdomsklub. Her er masser 
af plads, haller og 
fodboldbaner. 
Nørre Fælled Skole får 
adgang til dette kommende 
skoleår. 
Der er ungdomsklub om 
eftermiddagen – det giver 
mulighed for brobygning 
mellem klubben og skolen. 
 
Skole-Ol: 
3 klasser har vundet og er 
inviteret til finale i Billund. 
Der vil være udgifter hertil. 
 
Flere forslag blev fremlagt 
 
SB godkender at skolen 
betaler bussen for alle 
klasser, samt at TB arbejder 
videre på, hvordan vi får de 3 
klasser afsted. 
 
Medarbejder 
Trivselsundersøgelse: 
På nogle områder er den 
gået tilbage. Dette er et 
generelt billede i 
forvaltningen. Skolen 
arbejder videre med denne, i 
første omgang i MED-
udvalget. 
Her drøfter vi med 
medarbejdergruppen, 
hvordan resultaterne 
kommer ud og gå blandt 
medarbejderne. 
 
Når der er lavet plan herfor 
informeres SB. 
 
Thomas Z. anbefaler at se på 
svarfordelingsprocenten, da 
denne giver et bedre tilbud. 



  
3.  Nyt fra elevrådet 

v. Ny forperson, Mahmoud 6V 
 10 

min 

Mahmoud går i 6v.  
Efter sommerferien afløser 
Mahmoud de to 
9.klassesrepræsentanter 
 

- Udgangstilladelse fra 
nuværende 7. årgang,  

- Samt kommende 
årgang 

- Bispebjerg inde er der 
for lidt plads 

- Plakater 
- Eat 
- Trivselsundersøgelse 

peger på at nogle 
elever oplever 
mobning 

 
Udgangstilladelse for 
kommende 7 årgang:  
Det anbefales at elevrådet 
hen over efteråret søger 
igen. 
Omkring efterårsferien. PF 
tager det op på kommende 
afdelingsmøde 
 
TB tager kontakt til EAT 
køkkenet for at spørge om 
større portioner. 
 
Plakater:  
Der er hængt plakater op på 
skolen. Det virkede ikke helt 
efter hensigten. 
Skolen vil sikre at alle klasser 
får skraldespande i klasserne. 
 
Trivselsundersøgelsen fra 
elevrådet: 
Efter skolestart næste 
skoleår bliver dette emne 
taget op i skolebestyrelsen i 
august. 
 
Nationale trivselstest: 
Gik lidt bedre. Dette bliver 
fulgt i elevrådet 
 
 
  

4.  Byggesag 
v. Thomas 

Beslutning vedr 
den endelige 
klassefordeling 
mellem de to 
matrikler 

10 
min 

Det er nu besluttet at 
kommende 3 årgang bliver 
på NFS efter sommer. 
 
Kommende maj-børn – det 
løser vi når vi når dertil. 
 



Gå-patruljen stopper evt. 
efter sommer. Behovet er 
der ikke. Det kan startes op 
igen, såfremt behovet er der. 
 
 

5.  Beslutning vedrørende to 
besparelsesforslag 
 
 
 
 
 
 
Opsamling på mødet med UVM 
om 
Parallelsamfundsproblematikker 
v. Thomas 
 

Drøftelse af 
mulige scenarier 

20 
min 

Se tekst på næste side. 
 
Det vil få konsekvenser for 
skolens fremtidige drift. 
 
Der arbejdes på at lave et 
samarbejde omkring 
erhvervs og innovationslinje i 
samarbejde med Søren Stange  
Erhvervsplaymaker/Projektleder  
 
 
TB og LO var til møde. Der 
blev skrevet referat, vi har 
indgivet vores tilføjelser og 
afventer. 
Hvis der kommer et tilsyn, vil 
skolen blive stillet nogle 
særlige opgaver.  

6.  Principper for det gode 
Forældremøde 
v. Lise 

 15 
min 

Forældrerepræsentanterne 
har lavet et udkast til de 
gode forældremøder. 
 
Thomas Z. gennemgik disse 
og sender til LO. Herefter skal 
de formelt godkendes ved et 
kommende møde i SB 
 

7.  Økonomi 
v. Thomas 

Elev til- og 
afgang 

10 
min 

Første prognose er meget 
usikker, fordi vi er så tidligt i 
fasen. 
 
Vi starter nyt skoleår med en 
ny prognose.  
 
Der er pt indskrevet 38 
elever i maj-tilbuddet. 
 
Der er klassesammenlægning 
på kommende 5 årgang. Der 
er gang i en god proces. 
 
For kommende idrætsklasse 
optager vi ca. 24-25 elever.  



 

8 Henvendelse fra en forælder.  5 
min 

Udkast til svar blev 
gennemgået. TB sender til 
Thomas Z., som på SB’s 
vegne svarer på. 

8.  Evt. 
 
 

 5 
min 

Der skal tales om dato og 
form for markedsdag. 
 
Forslag om at rykke 
mødedato for sidste SB-
møde.  
SB beslutter at fastholde den 
oprindelige dato d. 14.6.23. 

9.  Punkter til kommende møder: 
Møde til efteråret; vi ser på- 
udgangstilladelse for ny 7. 
årgang. 

- Orientering om tilsyn i 
klub. 

- Vedtagelse af principper 
for det gode 
forældremøde. 

- Til næste SBmøde skabes 
overblik over hvilke 
forældrerep. der sidder 
på hvilke mandater. 

- Forslag om beslutningslog 
ifb med SB møder 

   

     

 Datoliste   Onsdag den 14. juni   

 
 
Skriftligt orienteringspunkt: 
 
https://www.kk.dk/dagsordener-og-referater/B%C3%B8rne-
%20og%20Ungdomsudvalget/m%C3%B8de-26042023/referat/punkt-2 
 

 
Udvalget ønskede at bidraget til effektiviseringskravet i forslag ”1.6 Afskaffelse af 
særbevillinger til Nørre Fælled Skole og Tingbjerg Skole samt deres fritidstilbud” 
reduceres til 0,7 mio. kr. i 2024 og 4,9 mio. kr. varigt. Forslaget modificeres 
således, at fritidstilbuddet ved Tingbjerg Skole udgår, og den resterende 
effektivisering indfases med 1/3 i skoleåret 2024/25, 2/3 i skoleåret 2025/26 og 
fuld indfasning fra og med skoleåret 2026/27.  
 

https://www.kk.dk/dagsordener-og-referater/B%C3%B8rne-%20og%20Ungdomsudvalget/m%C3%B8de-26042023/referat/punkt-2
https://www.kk.dk/dagsordener-og-referater/B%C3%B8rne-%20og%20Ungdomsudvalget/m%C3%B8de-26042023/referat/punkt-2

